
Protokół Nr XXXIX/22 

 

z XXXIX Sesji VIII kadencji Rady Gminy Dywity z dnia 31 sierpnia 2022 r.  

  

 

Początek posiedzenia    - godz. 12:00 

Zakończenie     - godz. 13:40 

Lista obecności radnych   - zał. nr 1  

 

Ad. 1. Otwarcie i ustalenie porządku sesji. 

Przewodnicząca Rady Gminy Dywity p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak otworzyła XXXIX 

Sesję Rady Gminy Dywity. Przywitała obecnych na sesji p. Daniela Zadwornego – Wójta 

Gminy Dywity, p. Waldemara Szydlika – Sekretarza Gminy, p. Teresę Kuptel – Skarbnika 

Gminy. Zgodnie z listą obecności stwierdziła quorum zdolne do podejmowania 

prawomocnych uchwał. Na stan 15 radnych ustawowego składu Rady w chwili otwarcia sesji 

uczestniczyło 13 radnych. Lista obecności stanowi zał. nr 1 i 2  do protokołu.  

 

 

Przewodnicząca odczytała porządek sesji i poprosiła o wnoszenie ewentualnych wniosków. 

- p. Daniel Zadworny - Wójt Gminy Dywity - chciałbym do przedstawionego porządku obrad 

wprowadzić uchwałę w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów 

przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Dywity. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – kto jest za zmianą w porządku 

obrad?  

Obecnych było 13 radnych. 

Za przyjęciem  - 13  radnych 

Przeciw             - 0 

Wstrzymało się           - 0 

Za podjęciem zagłosowało – 13  radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Bogumiła Brewka, Urszula 

Derlacz, Sabina Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Kaszubska Renata, Kamińska 

Bogusława, Pszczoła Dorota, Bogdan Rudnicki, Kilkowska Magdalena, Janusz Jędrzejewski, 

Zbigniew Glezman, Krzysztof Kulas ) 

 

W związku z powyższym porządek obrad był następujący: 

1. Otwarcie i ustalenie porządku sesji. 

2. Przyjęcie protokołu z XXXVIII Sesji Rady Gminy Dywity. 

3. Informacja Wójta z pracy między sesjami. 

4. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Dywity na lata 2022– 2029. 



5. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w budżecie Gminy Dywity na 2022 r. 

6. Uchwała w sprawie dopuszczenia zapłaty podatków stanowiących dochód budżetu 

Gminy Dywity innym instrumentem płatniczym. 

7. Uchwała w sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

pedagogów, pedagogów specjalnych, psychologów, logopedów, terapeutów 

pedagogicznych i doradców zawodowych oraz niektórych nauczycieli przedszkoli 

zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Dywity. 

8. Uchwała w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek w realizacji tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli, którym powierzono stanowiska 

kierownicze w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Dywity. 

9. Uchwała w sprawie ustalenia czasu na realizację bezpłatnego nauczania, wychowania i 

opieki oraz określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego 

w publicznych przedszkolach prowadzonych przez Gminę Dywity. 

10. Uchwała w sprawie udzielenia dotacji z budżetu Gminy Dywity z przeznaczeniem na 

dofinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich i robót budowlanych przy 

zabytku nieruchomym w Kieźlinach, gmina Dywity. 

11. Uchwała w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów 

przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Dywity. 

12. Sprawy różne, interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 

13. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 2. Przyjęcie protokołu z XXXVIII Sesji Rady Gminy Dywity. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Czy są uwagi lub pytania do 

protokołu? 

Brak uwag/pytań. 

p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – kto jest za przyjęciem protokołu 

z XXXVIII sesji Rady Gminy Dywity – bez czytania? 

Obecnych było 13 radnych. 

Za przyjęciem  - 13 radnych 

Przeciw            - 0 

Wstrzymało się          - 0 

Za podjęciem zagłosowało – 13  radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Bogumiła Brewka, Urszula 

Derlacz, Sabina Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Kaszubska Renata, Kamińska 

Bogusława, Pszczoła Dorota, Bogdan Rudnicki, Kilkowska Magdalena, Janusz Jędrzejewski, 

Zbigniew Glezman, Krzysztof Kulas ) 



Protokół Nr XXXVIII/22 z sesji Rady Gminy Dywity z dnia 23-06-2022 r. został przyjęty 

– załącznik nr 3 

 

Ad. 3. Informacja Wójta z pracy między sesjami – załącznik nr 4. 

- p. Daniel Zadworny - Wójt Gminy Dywity – przedstawił informację z pracy Wójta między 

sesjami za okres 23.06.2022 r. do 30.08.2022 r. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania dotyczące 

przedstawionej informacji?  

- p. Magdalena Kilkowska - Po pierwsze czy wiadomo do kiedy przedłużono termin 

skończenia budowy świetlicy wiejskiej w Różnowie oraz czy wykonawca drogi do Skate Park 

jakoś intensywnie w tym roku wejdzie na budowę? 

- p. Daniel Zadworny - Wójt Gminy Dywity – Jeżeli chodzi o to pierwsze pytanie to 

formalnie przedłużyliśmy termin do 30 września. A co do tej drugiej kwestii no to postaram 

się, żeby tam ta sprawa była, że tak powiem szybciej ruszona, jeżeli chodzi o inwestycje. 

Wiem, że tam tematy trochę i dokumentacyjne chyba blokowały pewne postępowania. 

 

Ad. 4. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Dywity na lata 2022– 2029.  

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę p. Skarbnik o 

przedstawienie uchwały. 

- p. Teresa Kuptel – Skarbnik – wystąpiła z wnioskiem o wprowadzenie autopoprawki do 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dywity na lata 2022– 2029 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę o głosowanie, kto jest 

za wprowadzeniem autopoprawki do uchwały. 

Obecnych było 13 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 13 

przeciw        - 0 

wstrzymało się od głosu     - 0 

Za podjęciem zagłosowało – 13  radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Bogumiła Brewka, Urszula 

Derlacz, Sabina Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Kaszubska Renata, Kamińska 

Bogusława, Pszczoła Dorota, Bogdan Rudnicki, Kilkowska Magdalena, Janusz Jędrzejewski, 

Zbigniew Glezman, Krzysztof Kulas ) 

- p. Teresa Kuptel – Skarbnik – przedstawiła projekt uchwały wraz z autoporwaką.  

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

Brak pytań 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – projekt uchwały był omawiany na komisji, proszę o 

opinię komisję budżetu. 

- p. Urszula Derlacz – komisja budżetu pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Uchwałę w sprawie 



uchwalenia zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dywity na lata 2022 – 2029, 

poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 13 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 13 

przeciw        - 0 

wstrzymało się od głosu     - 0 

Za podjęciem zagłosowało – 13  radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Bogumiła Brewka, Urszula 

Derlacz, Sabina Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Kaszubska Renata, Kamińska 

Bogusława, Pszczoła Dorota, Bogdan Rudnicki, Kilkowska Magdalena, Janusz Jędrzejewski, 

Zbigniew Glezman, Krzysztof Kulas ) 

Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Dywity na lata 2022 – 2029, została podjęta i zarejestrowana pod Nr XXXIX/367/22 – 

stanowi zał. nr 5 do protokołu. 

Ad. 5. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w budżecie Gminy Dywity na 2022r.  

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę p. Skarbnik o 

przedstawienie uchwały. 

- p. Teresa Kuptel – Skarbnik – wystąpiła z wnioskiem o wprowadzenie autopoprawki do 

zmian w budżecie Gminy Dywity na 2022r. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę o głosowanie, kto jest 

za wprowadzeniem autopoprawki do uchwały. 

Obecnych było 13 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 13 

przeciw        - 0 

wstrzymało się od głosu     - 0 

Za podjęciem zagłosowało – 13  radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Bogumiła Brewka, Urszula 

Derlacz, Sabina Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Kaszubska Renata, Kamińska 

Bogusława, Pszczoła Dorota, Bogdan Rudnicki, Kilkowska Magdalena, Janusz Jędrzejewski, 

Zbigniew Glezman, Krzysztof Kulas ) 

- p. Teresa Kuptel – Skarbnik – przedstawiła projekt uchwały wraz z autoporwaką.  

 

- p. Teresa Kuptel - Skarbnik Gminy Dywity - omówiła uchwałę. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – projekt uchwały był omawiany na komisji, proszę o 

opinię komisję budżetu. 



- p. Urszula Derlacz – komisja budżetu pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Uchwałę w sprawie 

uchwalenia zmiany budżetu Gminy Dywity na 2022r., poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 13 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 13 

przeciw        - 0 

wstrzymało się od głosu     - 0 

Za podjęciem zagłosowało – 13  radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Bogumiła Brewka, Urszula 

Derlacz, Sabina Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Kaszubska Renata, Kamińska 

Bogusława, Pszczoła Dorota, Bogdan Rudnicki, Kilkowska Magdalena, Janusz Jędrzejewski, 

Zbigniew Glezman, Krzysztof Kulas ) 

Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany budżetu Gminy Dywity na 2022r., została 

podjęta i zarejestrowana pod Nr XXXIX/368/22 – stanowi zał. nr 6 do protokołu. 

 

Ad. 6. Uchwała w sprawie dopuszczenia zapłaty podatków stanowiących dochód budżetu 

Gminy Dywity innym instrumentem płatniczym. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – projekt uchwały był omawiany na komisji, proszę o 

opinię komisję budżetu. 

- p. Urszula Derlacz – komisja budżetu pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Uchwałę w sprawie 

dopuszczenia zapłaty podatków stanowiących dochód budżetu Gminy Dywity innym 

instrumentem płatniczym, poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 13 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 13 

przeciw        - 0 

wstrzymało się od głosu     - 0 

Za podjęciem zagłosowało – 13  radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Bogumiła Brewka, Urszula 

Derlacz, Sabina Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Kaszubska Renata, Kamińska 

Bogusława, Pszczoła Dorota, Bogdan Rudnicki, Kilkowska Magdalena, Janusz Jędrzejewski, 

Zbigniew Glezman, Krzysztof Kulas ) 

Uchwała w sprawie dopuszczenia zapłaty podatków stanowiących dochód budżetu 

Gminy Dywity innym instrumentem płatniczym, została podjęta i zarejestrowana pod 

Nr XXXIX/369/22 – stanowi zał. nr 7 do protokołu. 



Ad. 7. Uchwała w sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

pedagogów, pedagogów specjalnych, psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych i 

doradców zawodowych oraz niektórych nauczycieli przedszkoli zatrudnionych w szkołach i 

przedszkolach prowadzonych przez Gminę Dywity. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – projekt uchwały był omawiany na komisji, proszę o 

opinię komisję społeczną. 

- p. Sabina Robak – komisja społeczna pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Uchwałę w sprawie ustalenia 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów, pedagogów specjalnych, 

psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych i doradców zawodowych oraz 

niektórych nauczycieli przedszkoli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych 

przez Gminę Dywity, poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 13 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 13 

przeciw        - 0 

wstrzymało się od głosu     - 0 

Za podjęciem zagłosowało – 13  radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Bogumiła Brewka, Urszula 

Derlacz, Sabina Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Kaszubska Renata, Kamińska 

Bogusława, Pszczoła Dorota, Bogdan Rudnicki, Kilkowska Magdalena, Janusz Jędrzejewski, 

Zbigniew Glezman, Krzysztof Kulas ) 

Uchwała w sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

pedagogów, pedagogów specjalnych, psychologów, logopedów, terapeutów 

pedagogicznych i doradców zawodowych oraz niektórych nauczycieli przedszkoli 

zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Dywity, została 

podjęta i zarejestrowana pod Nr XXXIX/370/22 – stanowi zał. nr 8 do protokołu. 

 

Ad. 8. Uchwała w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek w realizacji tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli, którym powierzono stanowiska 

kierownicze w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Dywity. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały omawiany był 

na komisjach, czy są pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę o opinię komisję 

społeczna. 

- p. Sabina Robak – komisja społeczna pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 



- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Uchwałę w sprawie zasad udzielania i rozmiaru 

obniżek w realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli, 

którym powierzono stanowiska kierownicze w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez 

Gminę Dywity, poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 13 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 13 

przeciw        - 0 

wstrzymało się od głosu     - 0 

Za podjęciem zagłosowało – 13  radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Bogumiła Brewka, Urszula 

Derlacz, Sabina Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Kaszubska Renata, Kamińska 

Bogusława, Pszczoła Dorota, Bogdan Rudnicki, Kilkowska Magdalena, Janusz Jędrzejewski, 

Zbigniew Glezman, Krzysztof Kulas ) 

Uchwała w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek w realizacji tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli, którym powierzono stanowiska 

kierownicze w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Dywity, została 

podjęta i zarejestrowana pod Nr XXXIX/371/22 – stanowi zał. nr 9 do protokołu. 

 

Ad. 9. Uchwała w sprawie ustalenia czasu na realizację bezpłatnego nauczania, 

wychowania i opieki oraz określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego w publicznych przedszkolach prowadzonych przez Gminę Dywity. 

 - p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały był 

omawiany na Komisjach, czy są pytania? 

Brak pytań 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – proszę o opinię komisję społeczną. 

- p. Sabina Robak – komisja społeczna pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Uchwałę w sprawie ustalenia czasu na realizację 

bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki oraz określenia wysokości opłat za korzystanie z 

wychowania przedszkolnego w publicznych przedszkolach prowadzonych przez Gminę 

Dywity, poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 13 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 13 

przeciw        - 0 

wstrzymało się od głosu     - 0 

Za podjęciem zagłosowało – 13  radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Bogumiła Brewka, Urszula 

Derlacz, Sabina Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Kaszubska Renata, Kamińska 

Bogusława, Pszczoła Dorota, Bogdan Rudnicki, Kilkowska Magdalena, Janusz Jędrzejewski, 



Zbigniew Glezman, Krzysztof Kulas ) 

Uchwała w sprawie ustalenia czasu na realizację bezpłatnego nauczania, wychowania i 

opieki oraz określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego w 

publicznych przedszkolach prowadzonych przez Gminę Dywity, została podjęta 

i zarejestrowana pod Nr XXXIX/372/22 – stanowi zał. nr 10 do protokołu. 

 

Ad. 10. Uchwała w sprawie udzielenia dotacji z budżetu Gminy Dywity z przeznaczeniem na 

dofinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich i robót budowlanych przy zabytku 

nieruchomym w Kieźlinach, gmina Dywity. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały był omawiany 

na Komisjach, czy są pytania? 

Brak pytań 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – proszę o opinię komisję budżetu. 

- p. Urszula Derlacz – komisja budżetu pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Uchwałę w sprawie udzielenia dotacji z budżetu Gminy 

Dywity z przeznaczeniem na dofinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich i robót 

budowlanych przy zabytku nieruchomym w Kieźlinach, gmina Dywity, poddaję pod 

głosowanie. 

Obecnych było 13 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 13 

przeciw        - 0 

wstrzymało się od głosu     - 0  

Za podjęciem zagłosowało – 13  radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Bogumiła Brewka, Urszula 

Derlacz, Sabina Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Kaszubska Renata, Kamińska 

Bogusława, Pszczoła Dorota, Bogdan Rudnicki, Kilkowska Magdalena, Janusz Jędrzejewski, 

Zbigniew Glezman, Krzysztof Kulas ) 

Uchwała w sprawie udzielenia dotacji z budżetu Gminy Dywity z przeznaczeniem na 

dofinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich i robót budowlanych przy 

zabytku nieruchomym w Kieźlinach, gmina Dywity, została podjęta i zarejestrowana 

pod Nr XXXIX/373/22 – stanowi zał. nr 11 do protokołu.  

Ad. 11. Uchwała w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów 

przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Dywity. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały był omawiany 

na Komisjach, czy są pytania? 

Brak pytań.  



- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – proszę o opinię komisję społeczną. 

- p. Sabina Robak – komisja społeczna pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Uchwałę w sprawie ustalenia sieci publicznych 

przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez 

Gminę Dywity , poddaję pod głosowanie. 

 

Obecnych było 13 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 13 

przeciw        - 0 

wstrzymało się od głosu     - 0 

Za podjęciem zagłosowało – 12  radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Bogumiła Brewka, Urszula 

Derlacz, Danuta Kryszałowicz, Sabina Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Kaszubska 

Renata, Kamińska Bogusława, Pszczoła Dorota, Bogdan Rudnicki, Kilkowska Magdalena, 

Janusz Jędrzejewski ) 

Uchwała w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych 

w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Dywity, została podjęta 

i zarejestrowana pod Nr XXXIX/374/22 – stanowi zał. nr 12 do protokołu.  

Ad. 12 . Sprawy różne, interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 

 

Brak pytań. 

Przewodnicząca zamknęła XXXIX/22 sesję Rady Gminy Dywity. 

 

 

 

Protokołowała:                 Przewodnicząca Rady 

 

 Iwona Baka                                 Agnieszka Sakowska-Hrywniak 


